
Geachte Lezer,

Er zullen in Nederland best gebieden zijn waar het haas en/of konijn teruglopen, maar hier is altijd 
een oorzaak voor.

Predatie is in mijn ogen een grote boosdoener.

Voor het in de hand houden van de predatie heb je mensen nodig die hiervoor opgeleid zijn(jagers).

Zonder de jagers (lees vrijwilligers), gaat dat niet lukken. Het is zo dat een jager vaak in "zijn" veld is 
en ziet wat er in het veld gebeurt. Wij zijn de ogen en oren van de natuur.

 

Ook met de ganzen is dit mis gegaan. Ze (overheid, groene partijen, tegenstanders) dien niet 
afhankelijk zijn voor schade die deze dieren aanrichten. Bij ons in Friesland is er echter geen 
terugloop van de hazen. De konijnenstand is echter altijd al laag en een logisch gevolg van een slecht 
biotoop voor konijnen.

 

Met het veroordelen van de Jacht en het sluiten daarvan zullen vele, vele, vele vrijwilligers (jagers) 
ophouden met deze leefwijze. De natuur zal nog meer schade oplopen door het ontbreken van de 
ogen en oren van het veld. Denk aan het weidevogel beheer, denk aan het ree beheer, denk aan het 
everzwijn beheer, enz.

 

De Nederlandse natuur kan niet zonder jagers.

Betaalde krachten kunnen dat niet voor elkaar krijgen wat nu de jagers doen. Kan natuurlijk wel 
maar wie gaat dat betalen?


